
 
 
 
 
 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Behandeling in commissie 

Indien gewenst  kan een toelichting gegeven worden op een beeldvormende avond. 

 

Kennisnemen van: 

Verslag visitatiecommissie informatieveiligheid. 

 

Aanleiding 

Op 17 mei 2017 heeft een gesprek plaatsgevonden met de visitatiecommissie informatieveilig-

heid. De commissie Informatieveiligheid is voor 2 jaar ingesteld om de aandacht bij gemeenten 

voor informatieveiligheid te vergroten en het handelingsperspectief van gemeenten te vergroten. 

Daarnaast wil de commissie ook graag bijdragen aan het verspreiden van kennis tussen de ge-

meenten. Tot slot wil de commissie samen met de gemeenten in kaart brengen op welke manier 

het zogenaamde  systeem van verplichtende zelfregulering verder verbeterd kan worden. De 

commissie heeft hiertoe 120 gemeenten bezocht en gesproken met portefeuillehouders ICT, ver-

antwoordelijk directieleden en deskundigen van ICT afdelingen. 

 

Het verslag van het gesprek met de commissie is als bijlage toegevoegd. Hieruit blijkt dat informa-

tieveiligheid een onderwerp is dat op college- en directieniveau voldoende aandacht heeft. De 

aanbevelingen van de visitatiecommissie beschouwen wij als  waardevol en worden meegenomen 

in de actiepunten en planning van het informatiebeveiligingsplan.   

 

Kernboodschap 

Kennisnemen van het gesprek en de aanbevelingen van de visitatiecommissie Informatieveilig-

heid. Het volgende handelingsperspectief is door de commissie aanbevolen: 

 Maak de raad structureel deelgenoot van de complexiteit van de dilemma’s op het gebied 

van informatieveiligheid. 

 Besteed in de transitieperiode uitdrukkelijk aandacht aan informatieveiligheid wat betreft 

het harmoniseren van processen en heb oog voor het leveranciersmanagement en infor-

matieveiligheid in de gemeenschappelijke regelingen. 
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 Maak werk van informatieveiligheid door middel van sequentiële vervolgstappen op basis 

van een planmatige aanpak en stuur op de voortgang. 

 

Communicatie 

Het verslag wordt actief openbaar gecommuniceerd door het als bijlage bij deze raadsinformatie-

brief te voegen. 

 

Participatie 

Niet van toepassing. 

 

Duurzaamheid 

Een goede informatieveiligheid is een randvoorwaarde voor goede dienstverlening aan onze bur-

gers, bedrijven en maatschappelijke instellingen.  

 

Financiën 

Het opvolgen van de aanbevelingen betreft vooral organisatorische activiteiten.  

 

Planning 

De aanbevelingen die gedaan zijn betreffen acties die vanuit het vastgestelde informatiebeveili-

gingsbeleid ook uitgevoerd worden. Deze punten komen dan ook terug in het informatiebeveili-

gingsplan. In dit plan is een planning opgenomen.   

 

Bijlage(n) 

1. Verslag visitatiecommissie informatieveiligheid 

 

Ter inzage documenten 

Geen 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

    

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   M.A. Fränzel MSc 

 


